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ADVISORY

Air Canada Pilots to Hold Informational Picket in Montreal
Pilots to Picket at Montreal International Airport on Monday, October 30, 2023

 

TORONTO—Air Canada pilots, represented by the Air Line Pilots Association, Int’l
(ALPA), are conducting an informational picket on Monday, October 30, 2023.
Hundreds of Air Canada pilots, supported by their peers from other airlines, will
stand together, strong and unified, to demonstrate their resolve and solidarity in
achieving a world-class, industry-leading contract.

 

The Air Canada pilots’ informational picket in Montreal will occur at the same time
as the release of Air Canada’s third-quarter results, which are expected to show a
very successful quarter. The airline’s more than 5,000 pilots are invested in their
company’s success.

 

“While Air Canada is expected to announce strong results on Monday, operationally,
the airline is still falling short. With cancelled and delayed flights being a frequent
occurrence, no one understands that better than our pilots and our passengers,” said
F/O Charlene Hudy, chair of the Air Canada Master Executive Council. “Air
Canada’s future success, both financially and operationally, will require the airline to
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recognize the value of its pilots and take steps to attract and retain experienced pilots
in the flight deck to help the airline succeed. It’s vital that we can retain our pilots,
including those who are French speaking to help uplift the bilingual culture.”

 

What:           Air Canada Pilots’ Informational Picket

When:          Monday, October 30, 2023

8:00 a.m. to 9:00 a.m.

Pilots in uniform will be available for interviews upon request starting at
8:00 a.m.

Where:         Montreal International Airport

 

Onsite media contact:

Camilla Castro
Camilla.Castro@alpa.org
905-999-3835

 

Les pilotes d’Air Canada tiendront un piquet d’information à Montréal
Les pilotes seront sur le piquet d’information à l’aéroport international de Montréal le lundi
30 octobre 2023

 

TORONTO—Les pilotes d’Air Canada, représentés par l’Association des pilotes de
ligne Internationale (ALPA), tiendront un piquet d’information le lundi 30 octobre 
2023. Des centaines de pilotes d’Air Canada appuyés par des collègues d’autres
transporteurs feront front commun, forts et unis, afin de faire la démonstration de
leur solidarité et de leur détermination  à conclure un contrat de travail de classe
mondiale parmi les meilleurs de l’industrie.
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Le piquet d’information des pilotes d’Air Canada à Montréal aura lieu au moment
même où Air Canada publiera ses résultats financiers pour le troisième trimestre et
les observateurs s’attendent à des résultats très positifs. Les quelque 5 000 pilotes du
transporteur sont investis dans le succès de la Société.

 

« Alors qu’on s’attend à ce que la Société annonce d’excellents résultats, du point de
vue de l’exploitation, son rendement demeure sous les attentes. Avec ses vols
fréquemment annulés et retardés, personne ne le comprend mieux que les pilotes et
les passagers, affirme Charlene Hudy, Présidente de Conseil exécutif supérieur d’Air
Canada. Le succès à venir d’Air Canada exigera que la Société reconnaisse la valeur
de ses pilotes et prenne des mesures destinées à attirer et retenir dans les postes de
pilotage des pilotes expérimentés en mesure de contribuer au succès du transporteur.
Il est essentiel que nous soyons en mesure de retenir nos pilotes, y compris les pilotes
parlant français afin de contribuer au maintien de la culture bilingue.»

 

Quoi :          Piquet d’information des pilotes d’Air Canada

Quand :       Le lundi 30 octobre 2023

8 h 00 à 9 h 00

Des pilotes en uniforme seront disponibles sur demande pour accorder
des entrevues dès 8 h 00

Où :              Aéroport international de Montréal

 

Personne ressource sur place :

Camilla Castro
Camilla.Castro@alpa.org
905-999-3835
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